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RTS- Kon: Mi smo na kraju talasa epidemije, ali na početku 

pandemije  

RTS- Zbog epidemije zaposleno 1.200 mladih lekara, u pomoć stigle i 

starije kolege 

RTS- SZO: Srbija dobro obavila svoj posao, plašimo se drugog talasa u 

svetu 

BLIC- OD ČEKAONICE DO BOLNICE Poliklinika KCS je za samo 96 SATI 

postala centar za dijalizu za više od 150 pacijenata  

BLIC- VIŠE OD 5.000 TESTIRANIH ZA 24 SATA Gojković: Srbija testira 

najviše u regionu, ovaj broj će biti još veći  

N1- "Vatreno oko": Radimo 24 sata dnevno, iskustvo kineskih kolega 

dragoceno 

DNEVNIK- Stotine hiljada usluga pruženo pacijentima u Vojvodini     

NOVOSTI- Virus korona UŠAO u Dom za stare „Radost“: Ko je 
ODGOVORAN za širenje zaraze? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Kon: Mi smo na kraju talasa epidemije, ali na početku pandemije 

Epidemiolog dr Predrag Kon rekao je na konferenciji za medije povodom situacije sa koronavirusom da 

je ovo samo početak pandemije, na šta ukazuju podaci Svetske zdravstvene organizacije. Život, smatra, 

mora da se vraća u normalu, ali uz poštovanje svih propisanih mera. Navodi da struka neće preporučiti 

otvaranje škola i vrtića pre 1. juna. Ministar Branislav Nedimović ističe da će Dom učenika u Nišu, koji 

radi kao privremena kovid bolnica, sutra biti stavljen u fazu mirovanja. 

Epidemiolog dr Predrag Kon izjavio je da su u Srbiji do 15 časova ukupno registrovana 8.042 slučaja 

zaraze koronavirusom. U poslednja 24 sata, navodi, testirano je 4.365 osoba i 263 su pozitivne. 

Na respiratoru je 85 pacijenata. U poslednja 24 časa preminulo je pet osoba, dve muškog i tri ženskog 

pola. Ukupan broj izlečenih je 1.182. Procenat smrtnosti je 1,94, muškog pola je umrlo 100 osoba, a 

ženskog pola 56. 

Prema njegovim rečima, na Infektivnoj klinici KCS smešteno je 58 pacijenata, u staroj zgradi KC u Nišu 

160, a u novoj 279. U KC Vojvodine leči se 81 pacijent, u KC Kragujevac njih 73. U KBC "Dr Dragiša 

Mišović" hospitalizovano je 238 osoba, na Pulmološkoj klinici Kliničkog centra Srbije nalazi se 81 osoba, u 

KBC "Zemun" 308, a u KBC "Zvezdara" 264, u Opštoj bolnici Pančevo 110, u Leskovačkoj bolnici 117, u 

VMC "Karaburma" 41 i na na Institutu "Banjica" 186. 

Navodi da je na Beogradskom sajmu 186 osoba, u Domu studenata u Nišu 145, a Učeničkom domu Niš 

93. U hali 1 na Novosadskom sajmu je 59, u Srednjoj medicinskoj školi "Dva heroja" u Novom Pazaru 47, 

na Infektivnom odeljenju novopazarske bolnice 19, u Hali sportova u Kruševcu smešteno je 45, a u Plavoj 

hali u Čačku 16 osoba. U Banji Junaković nalazi se 47 osoba, u banji Selters 46, u Banji Koviljači 42, u 

Specijalnoj bolnici "Merkur" u Vrnjačkoj Banji 48, u Niškoj Banji 192 i u Sokobanji 63.   



 
 

U KBC "Dr Dragiša Mišović" nalaze se 42 deteta, 27 majki, osam beba od kojih su tri pozitivne, devet 

porodilja, od koje su četiri pozitivne, šest trudnica i još dve žene koje su u toj ustanovi operativno 

prisutne. 

Privremena bolnica Dom učenika u Nišu od sutra u fazi mirovanja 

Trenutno je, ističe, 545 zdravstvenih radnika pozitivno na koronavirus. 

U ustanovama socijalne zaštite i domovima za smeštaj starih potvrđen je koronavirus kod 561 korisnika i 

149 zaposlenih. Ukupno izlečenih je 67 korisnika i 17 zaposlenih. 

Ministar poljoprivrede Branislav Nedimović rekao je da je Vlada uputila Narodnoj skupštini odluku za 

proglašenje vanrednog stanja i uredbi koje su bile donošene. 

"Imajući u vidu epidemiološku situaciju, Vlada je donela odluke da će građani stariji od 65 godina moći 

od ponedeljka da izlaze u šetnju od sat vremena, od 18 do 1 sat ujutru, najviše 600 metara od mesta 

stanovanja. Prodavnice će za njih biti otvorene u četvrtak od 4 do 7 sati ujutru. S obzirom na to da se 

bliže prvomajski praznici, Vlada je usvojila odluku da će zabrana kretanja trajati od četvrtka, 30. aprila od 

18 sati do ponedeljka, u 5 ujutru", kazao je Nedimović. 

Navodi da je pre nekoliko dana privremena bolnica Čair stavljena u fazu mirovanja jer pacijenata tamo 

nije bilo u velikom broju. 

"Ta lica bila su prebačena u Studentski dom. Ista stvar će se desiti sutra posle podne sa privremenom 

bolnicom Dom učenika. U zavisnosti od testiranja i očekivanja, imaćemo situaciju da ćemo moći ovu 

privremenu bolnicu da stavimo u fazu mirovanja, da je dezinfikujemo i da je pripremimo za eventualnu 

neku novu fazu borbe", naveo je Nedimović. 

U KC Niš je, dodaje, na početku bilo svega 70 slobodnih postelja, a sada ih je 300. 

"Opterećenost je bila neverovatna. To je prostor od preko dva miliona stanovnika. Zato je bila otvorena i 

kovid bolnica u Leskovcu, privremena bolnica u Sokobanji, pripremali smo i dve bolnice u Zaječaru i 

Pirotu, ali nismo morali na sreću da ih otvaramo", izjavio je Nedimović. 

U Specijalnoj bolnici u Gornjoj Toponici su, kaže, sprovedene mere vredne svake pohvale. 

"Oni su još 9. marta počeli sa primenom mera. Imali su osam zaraženih, dva pacijenta i šest zaposlenih", 

naveo je Nedimović. 

Objašnjava da je u jednom danu skoro 200 ljudi iz Gerontološkog centra u Nišu i ustanove "Eskuplap" 

transportovano u KC Niš. 

"U Nišu smo dobili bar dve bitke. U ovom trenutku mi nemamo tolika iskakanja u Nišu u pogledu 

pacijenata, oni se kreću u okviru prosečnih brojeva. Imamo još nekih mesta gde može da dođe do 

iskakanja, kao u Negotinu. Što se tiče Nišavskog i Topličkog okruga, tamo ima dovoljno lekova, 



 
 

respiratora, kapaciteta da možemo da kažemo da zdravstveni sistem može da izdrži udare, i da možemo 

da budemo znatno spokojniji", izjavio je Nedimović. 

Prema Konovim rečima, jučerašnji podatak kaže da je 88 dece lečeno. 

"Kapaciteti za decu i majke su popunjeni i o tome bi trebalo brzo da se razmišlja, da se otvore na drugim 

mestima. Prvenstveno mislim na Niš i jug Srbije. U Novom Sadu ima tih prostora. Pola od te dece je sa 

teritorije Beograda, a pola iz unutrašnjosti. Deca su u principu dobro, radi se samo o tome da su 

pozitivna. Majke su takođe bolesne. Deca imaju lakšu bolest. Četvrtina kapaciteta KBC 'Dragiša Mišović' 

jesu deca sa majkama", istakao je Kon. 

Iz Gerontološkog centra Niš izlečeno 45 ljudi  

Ministar Nedimović navodi da je 45 osoba iz Gerontološkog centra vraćeno u centar i oni su izlečeni. 

"Vraćeni su u posebne delove centra. U KC Niš ima dece, ali imaju dovoljno kapaciteta", dodaje 

Nedimović. 

Dr Predrag Kon navodi da je prodor virusa u bilo koji gerontološki centar najveći rizik koji postoji i dalje. 

"Posledice ne mogu skoro nikada da budu bez smrtnog ishoda. I to treba da zna svako ko radi u tim 

ustanovama. Broj gde je virus prodro i dalje se povećava. Nekim neobičnim potrebama se zaustavlja i 

prikriva takva situacija. Ljudi verovatno misle da to nije kovid 19 i da nema razloga da se hitno javlja i 

tako se zakasni. To se tretira kao neka sramota, ako se to desi, i to je ono što ljude zadržava da to 

prijave. Ljude plaši da se prijave, a čim se prijavi odmah se preduzimaju mere i to je ekstremno važno. 

Treba da prijave odmah ako imaju bilo kakve respiratorne simptome i da ne čekaju ni časa. Najranjivija 

mesta su nam gerontološki centri. Osnovna mesta gde može da nam se preokrene situacija", kazao je 

Kon. 

Navodi da je od petoro preminulih, dvoje iz gerontoloških centara.   

"Ukupno su do sada zbrinuta 184 korisnika iz Gerontološkog centra Niš i dva radnika. Noćas niko nije 

preminuo iz Gerontološkog centra Niš, preminuo je jedan iz Doma 'Eskulap'", kazao je Kon. 

Prema njegovim rečima, mi moramo da živimo i da radimo. 

"Moramo da obezbedimo redovan život zajedno sa virusom, ne samo ekonomije nego i zdravstvenog 

sistema. To su neke od činjenica. Kad kažem da se vrati život podrazumevam sve, ne samo posao. Ovaj 

virus nema nameru da nas napusti i moramo da shvatimo da ono sa čime raspolažemo je sve što imamo. 

To su mere distanciranja. Mere izolacije počinjemo da iscrpljujemo. Moramo sa merama distanciranja 

koje će se različito primenjivati da obezbedimo da se virus manje prenosi", istakao je Kon. 

Očekivali su, dodaje, da će se smanjiti prenošenje, i to se dešava, ali postupno. 

"Imamo podatke da i na mestima gde je visoka temperatura i ultraviolentno zračenje ima prenošenja. 

Imamo jasna upozorenja SZO da je ovo samo početak. Imamo niz stvari koje moramo da prihvatimo i da 



 
 

se adaptiramo. Radićemo zajedno, mere će biti procenjivane i saopštavane onako kako se smatra da su u 

tom trenutku najracionalnije. Rizik se ne može izbeći, može samo da se spusti na određeni nivo da bude 

što manji", izjavio je Kon. 

Navodi da kada se govori da se teretane otvore, drugo rešenje je da se potpuno zatvore, isto važi i za 

frizerske salone. 

"U teretanama mora da bude na deset kvadrata samo jedan, mora sve da bude zakazano, mora da ima 

dezobarijeru na ulasku, da se sve dezinfikuje... Ako se koristi bilo kakav prostor za tuširanje, mora da se 

sve dezinfikuje. Isto važi i za sve, što ako ne radi, moralo bi da se zatvori. Gradski zavod za javno zdravlje 

je pripremio sva uputstva i to će biti na kriznom štabu Grada Beograda i to će biti dostupno svima 

ostalima. Vraćanje u život ide polako", rekao je Kon. 

Nedimović navodi da će tek epidemiološka analiza pokazati kakva je struktura lica bila zaražena. 

"Ali zbog strukture sela, socijalne distanca je lakše ostvariti na selu, za razliku od ljudi koji žive u urbanim 

sredinama. Mogu samo da se zahvalim svim poljoprivrednicima koji su uradili posao junački u više od 50 

dana. Oni su maksimalno poštovali mere, osim pojedinaca. Zahvaljujem se poljoprivrednicima i MUP-u 

koji su kontrolisali njihovo kretanje. Mislim da će ovo biti rodna i rodna godina", istakao je Nedimović. 

Kada je reč o zapošljavanju lekara i medicinskih sestara, Nedimović dodaje da je lično video odluku 

Ministarstva zdravlja za angažovanje 120 lekara i 90 medicinskih sestara u KC Niš. 

"Znam da u Aleksincu se sutra sprema da bude primljeno dvadesetak lekara i sestara za opštu bolnicu, 

zbog ogromnog pritiska koji je postojao u jednom trenutku. Imamo situaciju istu takvu sa Kulinom. Za te 

stvari ima dovoljno novca. Moramo da se spremimo za ekstremne scenarije, to što nismo imali mnogo 

veće probleme, to je jer su sprovedene sve preventivne mere", naglasio je Nedimović. 

O imunitetu ćemo znati posle testiranja 

Epidemiolog Predrag Kon rekao je da na Infektivnoj klinici u Beogradu ima slobodnih 16 respiratora, u KC 

Srbije 71, u KC Vojvodine 25, KC Kragujevac 23. U KBC "Dragiša Mišović", kaže, ima 109 slobodnih 

respiratora, na Klinici za pulmologiju osam, u KBC Zemun 58, Zvezdari sedam, Opštoj bolnici Pančevo 12, 

na Banjici 18. 

"Mi smo na kraju ovog talasa, a istovremeno smo na početku pandemije i koliko god je to teško shvatiti, 

mi ćemo znati koliki nam je imunitet tek kad završimo testiranje. Imate onih koji smatraju da smo već 

prokuženi, ima onih kao i ja koji misle da je daleko manji procenat nego što se očekuje. Iz sveta stižu 

kontradiktorni podaci. Prvo ćemo znati orijentaciono, a onda obimno, kada ćemo stvarno znati. Moramo 

da se vratimo redovnom životu", naveo je Kon. 

Kaže da je poznato da mlađi muškarci koji su zaraženi imaju i moždane udare, da toga ima i kod nas, tu 

ima i preporuka za lečenje. 



 
 

"Svi ti slučajevi kod nas su evidentirani kao smrt od kovida, dok to nije tako svuda u svetu i tu postoje 

razlike. Nismo mi još u prilici da potpuno upoređujemo statističke podatke jer su metodologije različite. 

Postoje visokospecifični i oni koji su manje specifični. To su podaci koji nisu uporedivi u ovom trenutku. 

Može se uporediti maksimalni broj umrlih u odnosu na 1.000.000 ili 100.000 stanovnika. Mi tu stojimo 

sasvim solidno, pogotovo u odnosu na najrazvijenije zemlje sveta. Moramo da budemo jako oprezni, a 

moramo da se vratimo u život. Moraćemo da se vratimo na preporuke. I sve će ubuduće zavisiti od nas", 

istakao je Kon. 

Struka neće preporučiti otvaranje škola i vrtića pre 1. juna  

Što se vrtića i škola tiče, Kon dodaje da lekarski deo tima ne misli da ih treba otvarati pre prvog juna. 

"S druge strane, jasno je da teretane bez rizika neće postojati. Smanjiće se rizik do minimuma. Svi će 

krenuti na sport, na igre s loptom, gde je sama lopta i komunikacija posebno kod mladih najizraženija. 

Sama šetnja nije problem, ako postoji distanca. Opustiće se ljudi i to je jedina stvar koja mora da se 

spreči. I poslednjih dana se može videti naglo povećanje saobraćaja, ljudi izlaze i to je normalno. Kad se 

kaže izašli bi svi ako je sve otvoreno, a ako izađe na hiljade ljudi, tada se rizik ne može uporediti. Na 

stotine puta se povećava frekvencija kontakata", kazao je Kon. 

Dodaje da, što se tiče zatvora, pri njima postoji i medicinska struka i bolnice. 

"Ukoliko imaju sumnju na kovid, onda testiraju u nadležnim ambulantama. Imaju i zatvorske bolnice ako 

je potrebna izolacija. Nemam informaciju da ima zaraženih u Zabeli", kazao je Kon. 

Posredni dokazi da virus slabi 

Kon ističe da vraćanje u život podrazumeva da će inspekcija raditi svoj posao. 

"Samo potpuno neodgovorno lice može da ne poštuje mere. To ne očekujem. U samom početku je taj 

reproduktivni faktor, jedna osoba je mogla i pet osoba da zarazi, sada dve osobe mogu da zaraze jednu. 

To traži temeljne analize. Mi nemamo dokaze da virus slabi, samo posredno. Ne treba zaboraviti da smo 

primenili vrlo striktne mere i trenutno nam je stanovništvo osetljivo. Možemo samo da se nadamo da 

ćemo se pridržavati mera. I nadam se da se neće više vraćati ovakve mere. Zabrane okupljanja će i dalje 

biti, ali je pitanje koliko ljudi. Biće takvih mera, pogotovo za zatvoreni prostor", naveo je Kon. 

Kon: Iskustvo govori da je drugi talas moguć u novembru 

Kon kaže da svi spekulišu, pa bilo šta da se kaže je čista spekulacija i razmišljanje šta se može dogoditi.  

"Iz dana u dan se povećava verovatnoća da će se pojaviti drugi talas. Čuo sam i od profesora 

Radovanovića šta govori, i da je moguć drugi talas na leto ukoliko ne poštujemo mere i to je tačno. 

Duboko sam ubeđen da se to neće desiti. Pojava talasa je očekivana ako virus preživi. Neki govore u 

septembru, moje iskustvo sa gripom je da će se desiti u novembru. Imaćemo mnogo više znanja kada 

budemo ispitali imunitet, pratićemo virus gde se nalazi. Svi smo bili umrtvljeni kada je bio virus u Kini. Ja 



 
 

sam u februaru pominjao zaštitnu opremu, da medicinari treba da vežbaju. Uspavani jesmo bili, 

probudili smo se na vreme", izjavio je Kon. 

Ministar Nedimović navodi da su se u Gerontološkom centru u Negotinu pojavili slučajevi zaraze. 

"Da li je bilo propusta, ispituju nadležni organi i tužilaštvo. Sva ta lica će biti zbrinuta i oni nemaju težu 

kliničku sliku. Pričam vam informacije od danas u pola 11. Desilo se verovatno da opet pažnja, nadzor i 

sprovođenje preventivnih mera zataje. Ova situacija se ne dešava samo u Srbiji, niti je Srbija manje ili 

više izložena kovidu 19 i ulasku u gerontološke centre. Razmatraćemo kako da se postupa u 

gerontološkom centru u budućnosti i kako da se ponašaju zaposleni. Imali ste situaciju u Gerontološkom 

centru u Nišu da je jedan deo zaposlenih dao otkaz", istakao je Nedimović. 

Kon: Struka preporučuje mere  

Prema njegovim rečima, važno je poštovati "struku, struku, struku" i primena znanja. 

"Mi pre 50 dana nismo znali ni 20 posto ovoga što znamo. Lako je posle bitke biti general", kazao je 

Nedimović. 

Kon navodi da kod nas postoji konsenzus da bi primena maski u javnom prevozu bila neohodna, kao i u 

marketima i svuda gde se pružaju usluge, prvenstveno kod zaposlenih. 

"Da li će to ostati samo na nivou preporuke ili zabrane, to ne zavisi od struke. Ako je opšti stav društva 

da bude zabranjeno, onda treba da bude zabranjeno. Struka neće posebno drugo da uradi nego da 

preporuči. Zabrana kontakata je ono što je struka preporučila. Sada se oslobađaju mere zabrane 

kontakata, diže se na nivo prihvatljivog rizika. Bićemo verovatno dosadni svima još dosta dugo", zaključio 

je Kon. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Zbog epidemije zaposleno 1.200 mladih lekara, u pomoć stigle i starije kolege 

Od početka epidemije kovida 19, a zbog porasta broja pacijenata, i potrebe za lekarima i medicinskim 

sestrama su povećane. Zbog toga je u prethodnom periodu posao dobilo više od tri hiljade zdravstvenih 

radnika, od tog broja - 1.200 su lekari. 

Obrazloženje za prijem jednoglasno - pokazali su želju da pomognu kada je najteže, i zato su u najteže 

vreme i za Srbiju i za njen zdravstveni sistem i dobili posao. 

"Samo je bitno da li hoćete da se bacite u vatru ili ne, šta sam ja tu prelomila, ne znam, jer su se stvari 

jako brzo dešavale, usledio je konkurs brzo, brzo su nas zvali na razgovor, i prosto, želela sam da počnem 

da radim, bilo je straha", rekla je dr Vedrana Pejin sa Klinike za pulmologiju Kliničkog centra Srbije. 

Dvadesetšestogodišnja Vedrana je iz Subotice. Završila je fakultet pre dve godine, a volontirala godinu i 

po dana na Klinici za oftalmologiju. Prvi posao je dobila u vreme korone, ali se u isto vreme i prvi put 

suočila sa smrću pacijenta. 

Sada, kao i medicinska sestra Sandra Anđelović, radi u Klinici za pulmologiju Kliničkog centra Srbije. Kažu 

da im snagu u ovim teškim danima daju pacijenti o kojima su brinule, a koji su pobedili. 

Vedrana je dodala da je lep osećaj kada znate da su se pacijenti, koji su ležali dve, tri nedelje, izborili sa 

virusom.  

"Svi njihovi porazi su takođe i naši, dajemo maksimum od sebe da se to ne završi tragično, sve što je u 

našoj moći, i lekari i medicinske sestre, i naravno, svaka njihova pobeda je i naša", kazala je medicinska 

sestra Sandra Anđelović. 

Posao u KC Srbije dobilo 88 lekara 



 
 

U Kliničkom centru Srbije posao je dobilo 88 lekara, i 178 medicinskih sestara i tehničara, neki na 

određeno, a neki za stalno. U Kliničko-bolničkom centru Dr Dragiša Mišović podmladili su se sa 35 lekara 

i blizu 80 sestara. 

"Zašto smo ih primili, zato što od prvog dana kada je počelo niko od njih nije ni pomislio da kaže hvala 

bilo mi je lepo u Mišoviću i odlazim da sačekam kraj, oni su od prvog dana sa nama bili", rekao je prof. dr 

Vladimir Đukić, direktor KBC Dragiša Mišović. 

Jedan od novozaposlenih lekara u KBC "Dr Dragiša Mišović" je i Nikola Blagojević.  

"S obzirom da sam dobio stalno zaposlenje nadam se uskoro i specijalizaciji na internoj, a onda 

usavršavanja, nadam se i u našoj zemlji", naveo je dr Nikola Blagojević, koji je zaposlen na odeljenju 

interne medicine KBC "Dr Dragiša Mišović". 

Na istom odeljenju zaposlila se i Mina Tošinić. 

"Ovde sam završila pripravnički staž, u vreme našeg državnog ispita proglašeno je vanredno stanje u RS i 

samim tim potreba za novim radnim kadrom, tako da sam trenutno zaposlena na odeljenju za internu 

medicinu na odeljenju kardiologije", ispričala je dr Mina Tošinić. 

Posao u KBC "Dr Dragiša Mišović" dobila je i instrumentarka Bojana Vučićević.  

"Bilo je straha u početku, obzirom da je ovo moje prvo radno mesto, pošto smo bili prva bolnica posle 

infektivne koja je primala kovid pozitivme nismo u toj frci ni uspeli da razmišljamo mnogo", navela je 

Bojana Vučićević. 

U Nišu posao dobilo 120 lekara i 90 medicinskih sestara  

U Kliničkom centru u Nišu mlade generacije anesteziologa takođe u prvim borbenim redovima. 120 

lekara i 90 sestara dobilo je posao. 

"Rešili smo životno pitanje, to nam je dodatni podstrek za svoju borbu i da nastavimo da lečimo 

pacijente", istakla je dr Marina Antić, specijalizant anesteziologije u Kliničkom centru u Nišu. 

U najtežim danima, daju sve od sebe, tako da njihovi profesori mogu da budu i jesu ponosni. 

"Zaista je bilo i psihički i fizički jako teško i zahtevno, ali niko od njih nije postustao, ali ono što je meni 

kao mentoru, profesoru, sada i direktoru drago, bili smo oprezni, i u opremi, postupanju. Tako da, 

ponovili smo testiranje više puta, niko se nije zarazio. Oni neprekidno dežuraju svakog trećeg, četvrtog 

dana u ekipi od pet mladih lekara", rekao je prof. dr Radmilo Janković, direktor Klinike za anesteziju i 

pomoćnik direktora za stručno-medicinska pitanja KC Niš. 

Od mladih se mnogo očekuje i u budućnosti, a da pomognu kada je najteže, očekivalo se i od naših iz 

dijaspore. Podrška je stigla i od onih koji su svoj radni vek zvanično završio. 



 
 

"Mlađih penzionera koji su se naravno javili, ponudili da volontiraju u ovo vreme, mogu da vam kažem 

da su neki i zasnovali rad na određeno vreme , tu su pomažu nam rame uz rame sa nama", naveo je prof. 

dr Milika Ašanin, direktor Kliničkog centra Srbije. 

 

 

SZO: Srbija dobro obavila svoj posao, plašimo se drugog talasa u svetu 

Marijan Ivanuša, direktor Kancelarije Svetske zdravstvene organizacije u Srbiji, kaže za RTS da je prvi 

talas epidemije koronavirusa još u toku, a da se SZO plaši i drugog talasa u svetu. 

Marijan Ivanuša je rekao, gostujući u Dnevniku RTS-a, da je SZO uvek jako zabrinuta kada se radi o 

bolesti koja se širi respiratornim putem, ali da je uvek teško dati prognozu kako će se bolest razvijati. 

Ivanuša je istakao da u svetu prvi talas pandemije nije završen 

"Svakako prvi talas nije završen, još je u toku. Vidimo koliko ima svakodnevno novih pacijenata, ali se 

smiruje, povećanje broja nije tako veliko kao na početku prvog talasa", navodi Ivanuša. 

SZO se plaši sledećeg talasa koji se, prema njegovim rečima, pojavljuje u Singapuru, gde je teža situacija 

nego ranije. 

"Mere koje oni uvode strože su od onih koje su uvođene kad se pojavio koronavirus", ukazuje Ivanuša. 

Što se tiče popuštanja mera širom sveta, Ivanuša poručuje da radna mesta koja će ponovo biti otvorena 

treba da se obezbede u pogledu poštovanja mera zaštite. 

Ističe i da su putovanja veliki problem, jer ona znače širenje virusa. 



 
 

Ivanuša ocenjuje da je Srbija uspela jako dobro da obavi svoj posao, pošto nije došlo do 

eksponencijalnog rasta, tako da je epidemija od početka bila pod kontrolom. 

Što se tiče regiona, Institut za javno zdravlje Crne Gore saopštio je da od poslednjeg preseka nije 

registrovan nijedan novi slučaj obolevanja. 

Navedeno je da je od sinoć do jutros u 8.30 završena analiza 127 uzoraka. Ukupan broj inificiranih u 

Crnoj Gori je 321. 

 

 

OD ČEKAONICE DO BOLNICE Poliklinika KCS je za samo 96 SATI postala centar za dijalizu za više od 150 

pacijenata 

Za četiri dana čekaonica Poliklinike KCS postala je dijalizni centar za 151 pacijenta iz KBC "Zvezdara", 

kako niko od njih ne bi ostao bez dijalize. 

Potreba da se hitno formira privremeni centar za dijalizu javila se zbog odluke da Gradska bolnica na 

Zvezdari postane Covid bolnica. Bilo je neophodno raseliti pacijente za dijalizu, što je podrazumevalo i 

novi prostor gde će oni nastaviti sa planiranom procedurom. 

Tako je već od 1. aprila, kada je počeo sa radom privremeni centar, dijalizirano 75 pacijenata, a već 

drugog dana svima je obavljena redovna dijaliza. Osim toga, Klinika za neforologiju KCS, gde se inače 

obavlja dijaliza, primila je još 20 pacijenata iz KBC "Dr Dragiša Mišović". 



 
 

Direktor Urgentnog centra dr Marko Ercegovac kaže da je uz dobru organizaciju Ministarstva zdravlja, 

RFZO, KCS, Tehničke službe i firmi koje se bave dijalizom i koje su dale na korišćenje nove aparate, u 

najkraćem mogućem roku formiran novi dijalizni centar na Poliklinici KCS. 

- Taj poduhvat je fascinantan i urađen uz ozbiljan danonoćni rad tehničke službe i izvođača. Napravljeno 

je 28 dijaliznih mesta, tako da se svakog dana dijalizira 75 pacijenata u tri smene, od 7 do 22 sata. 

Najvažnije je da pacijenti nisu izgubili nijedan dan bez dijalize koji je planiran ranije. Oni dolaze 

ponedeljkom, sredom i petkom ili utorkom, četvrtkom i subotom. Nedelja nije dijalizni dan. Pacijenti koji 

su dijalizirani u ponedeljak u KBC "Zvezdara" od srede su redovno nastavili sa dijalizom kod nas - 

objašnjava dr Ercegovac. 

Kako dodaje, novi centar je potpuno izolovan, te pacijenti na dijalizi nemaju kontakt sa ostalim 

bolesnicima. 

- Nemaju mogućnost zaražavanja, pre prve dijalize i između svake dijalize dezinfikuje se prostor. 

Medicinsko osoblje koristi svu zaštitnu opremu, bez specifičnosti koja se podrazumeva u Covid 

bolnicama. Dakle, nose rukavice, maske, vizire. Takođe, svi pacijenti koji se dijaliziraju moraju da nose 

maske - ističe dr Ercegovac.Medicinski kadar koji vodi novi centar za dijalizu je prmarno iz KBC 

"Zvezdara", a pod okriljem Klinike za nefrologiju KCS. 

- Zahvaljujući tome pacijenti nisu morali da upoznaju nove ljude, već su to doktori koji godinama vode 

njihovu dijalizu. Oni su zadovoljni i kažu da su uslovi uopšte ne razlikuju u odnosu na centre u kojima su 

ranije bili - navodi dr Ercegovac.Pomoćnik direktora KCS za medicinska pitanja prof. dr Jovica 

Milovanović kaže da je čekaonica Poliklinike bila najracionalnije rešenje da se za tako kratko vreme 

napravi bolnica. 

- To ne znači da je bilo nedovoljno prostora na ostalim mestima KCS, naprotiv, ali su stubovi u čekaonici 

već imali postavljene instalacije vode, struje i kanalizacije, tako da je najfunkcionalnije bilo iskoristiti taj 

prostor. To sad više nije čekaonica gde može da se prolazi, zna se ko može da uđe i pacijenti su zaštićeni 

od drugih pacijenata - naglašava prof. dr Milovanović. 

Dodaje da je za 96 sati od kada su dobili instrukcije za pripremu novog objekta, bolnica počela sa radom. 

- Od čekaonice smo za dva dana napravili bolnicu, a naredna dva dana su ljudi iz firmi za dijalizu 

osposobili prostor da bude funkcionalno spreman. Naravno, sve je rađeno u dogovoru sa ministrom 

Lončarom i direktorom KCS prof. Ašaninom - kaže prof. dr Milovanović. 

Direktor Tehničke službe KCS Vido Jovanović ističe da je na formiranju novog dijaliznog centra radilo oko 

sto ljudi. 

- Apsolutno smo ispunili sve standarde koje bolnica treba da ima, i u medicinskom i građevinskom 

smislu. Dakle, radilo se na izvođenju elektro, vodovodnih i kanalizacionih instalacija za prihvat dijaliznih 

aparata, dopremanje, montažu i puštanje u rad postrojenja za prečišćavanje vode (reverzna osmoza), 

prebacivaje bolničkih kreveta sa klinika KCS, montažu aparata... - objašnjava Jovanović. 



 
 

Takođe, formirani su garderoberi za pacijente, magazin gde svakog dana stiže kombi sa potrošnim 

materijalom za dijalizu, ali je organizovano i svakodnevno odvoženje infektivnog otpada.Ovaj dijalizni 

centar biće dostupan pacijentima sve dok postoje specijalizovane Covid bolnice, odnosnodok se KBC 

"Zvezdara" ne osposobi za svakodnevni rad koji su obavljali pre epidemije. 

Odnedavno je promenjen protokol ulaska u bolnicu, te će svaki pacijent biti testiran na Covid-19. 

- U Urgentnom centru se testiraju pacijenti onog trenutka kada se hospitalizuju. U ovakvim stanjima kao 

što je dijaliza, oni će biti testirani u regionalnim domovima zdravlja i tako će postojati Covid baza koja 

postoji na nivou cele zemlje. Izvesno je da će u narednih sedam dana biti testirani svi dijalizni pacijenti 

koji imaju bilo kakav kontakt sa zdravstvenim ustanovama, te će oni koji budu pozitivni nastaviti sa 

lečenjem u Covid bolnicama, a ostali će biti kod nas - kaže dr Ercegovac. 

Izolaciona odeljenja 

Od samog početka izbijanja epidemije, formirana su dva posebna odeljenja za izolaciju u okviru 

Urgentnog centra. 

- Jedno odeljenje je za internističku granu, a drugo za hirušku grupaciju. Boksovi su hermetički zatvoreni i 

svaki pacijent je u posebnoj sobi. To je urađeno radi zaštite ostalih pacijenata, ali i osoblja koje u izolaciju 

ulazi pod punom zaštitnom opremom koja se koristi u Covid bolnicama - objašnjava dr Marko Ercegovac, 

direktor Urgentnog centra. 

 

 

 



 
 

VIŠE OD 5.000 TESTIRANIH ZA 24 SATA Gojković: Srbija testira najviše u regionu, ovaj broj će biti još 

veći 

U poslednja 24 sata u Srbiji je testirana 5.051 osoba što je najveći broj testiranih od korona virusa u 

jednom danu do sada. 

Prema rečima Zorana Gojkovića, pokrajinskog sekretara za zdravstvo, naša zemlja testira najviše 

stanovnika u odnosu na zemlje u regionu. 

- To je prvi put da smo imali tako veliki broj testiranih osoba. To jasno pokazuje koliki je udeo svih 

zdravstvenih institucija i državnih struktura koji je doprineo tome da ubedljivo najviše testiramo ljudi u 

regionu i to je jasna i nedvosmislena politika da ništa nećemo da krijemo. Želimo da što je moguće više 

naših građana i nadalje testiramo. Otvaramo još i dodatne kapacitete i to je nešto što nas hrabri i na 

čemu ćemo i dalje insistirati - rekao je Gojković. 

Podsetimo, na početku epidemije u Srbiji je bilo moguće da se dnevno testira samo do 200 ljudi, jer naše 

labaratorije nisu imale kapacitete za više, ali se sada, sa novim labaratorijama, taj broj iz dana u dan se 

povećava. 

Inače, od pojave epidemije u Srbiji do danas je testirano 59.938 osoba. 

 

 

 

"Vatreno oko": Radimo 24 sata dnevno, iskustvo kineskih kolega dragoceno 



 
 

U laboratoriji Vatreno oko, koja je počela sa radom u Kliničkom centru Srbije pre nedelju dana, dnevno 

se trenutno obradi do 1.000 uzoraka, rekla je doktorka Jelena Begović. 

Kada je otvorena ova laboratorija, bilo je najavljeno da će se u njoj obrađivati dnevno oko 2.000 uzoraka, 

a da će ti rezultati pomoći epidemiolozima i da vide u kojoj se fazi epidemija nalazi i gde su žarišta. 

Begović je objsnila da se polako uspostavlja sistem i da je potrebno neko vreme da bi on 

profunkcionisao. 

Obrađujemo do hiljadu uzoraka dnevno koje šalju zdravstvene ustanove, polako se uspostavlja sistem sa 

bar kodom, kad profunkcioniše sistem rašće i broj uzoraka. Treba ih bude do 2.000 uzoraka dnevno, to je 

kapacitet kad su zarišta", rekla je ona. 

Kako je objasnila, u Vatrenom oku timovi rade 24 sata dnevno. 

"Imali smo 44 ljudi koji su prošli obuku, jer se laboratorija sastoji se od četiri laboratorije, i svaka ima 

specifičnosti", objasnila je. 

Begović je rekla da je u toj laboratoriji trenutno i nekoliko kineskih stručnjaka iz Pekinga. 

"Tu su desetak dana, zaista su bili dragoceni da se uspostavi specifičan sistem jer se kao na traci radi sa 

infektivnim materijalom. Otkrili su nam dosta interesantnih stvari koje sad primenjujemo ovde", 

pojasnila je. 

Svakog dana se javlja, kako je dodala, sve više zdravstvenih ustanova koje se pripremaju da šalju uzorke 

toj laboratoriji. 

Upitana o navodima građana da su im bili zagubljeni uzorci sa testiranja, ona je rekla da jeste moguće da 

se oni izgube jer je ova situacija iznenadila sve i nije lako uvezati sve odmah u sistem. 

"Sve je moguće, nijedan sistem nije savršen, ovo nas je sve na svetu iznenadilo, preko noći smo morali 

svi da pravimo sisteme... To zvuči jednostavno, ali jako je teško to uvezati u jedan sistem da sve 

funckoniše, ali gledamo da svima bude što lakše da čak i ako uzorak nije stigao, da može što lakše da se 

pronađe", istakla je. 

Objasnila je i da su stručnjaci koji rade u toj laboratoriji u posebnoj izolaciji, što je bio predlog kineskih 

kolega. "Jer ako se jedan čovek iz tima zarazi, ceo tim je ugrožen i gubite ga", navela je. 



 
 

 

Stotine hiljada usluga pruženo pacijentima u Vojvodini 

Zdravstveni sistem u Vojvodini nije stao zbog epidemije novim korona virusom, rekao je pokrajinski 

sekretar za zdravstvo profesor dr Zoran Gojković i napomenuo kako je izuzetno ponosan na sve 

zdravstvene ustanove u Vojvodini i zaposlene u njima. 

- Ogroman broj pregleda se obavlja i veliki broj usluga se pruža svim građanima Vojvodine. Samo u 

periodu od 1. do 17. aprila, u primarnoj zdravstvenoj zaštiti za 17 dana pruženo je 292,141 usluga 

nekovid pacijentima. I to je bilo 176.031 poseta izabranom lekaru, 11.931 specijalistički pregled, 1.323 

rendgenska snimanja, 2.127 ultrazvučnih pregleda, 66.000 različitih laboratorijskih analiza, 5.156 poseta 

kućnih lekara, 8.400 pregleda službe hitne pomoći, 13.000 izlazaka direktno na teren hitne pomoći i 

7.628 transporta sanitetskim vozilom – rekao je dr Gojković. 

Prema njegovim rečima, ustanove sekundarnog i tercijarnog nivoa zaštite, uradile su 164.148 različitih 

usluga i to 17.899 ambulantnih pregleda, 2.340 pregleda onkoloških bolesnika, ne računajući Institut za 

onkologiju Vojvodine, 3.851 hitan prijem nekovid pacijenata, 129.318 laboratorijskih analiza, 6.426 

pregleda, 330 ultrazvučlnih pregleda, 420 CT pregleda i urađene su 564 operacije. 

Hitni slučajevi 

- Kao hitni slučajevi primaju se pacijenti sa izolovanom  grudno-hirurškom traumom, kao što su povrede 

grudnog koša, prelomi rebara, pneumotoraks i druge bolesti. U svim ovim slučajevima vodi se računa da 

pacijenti pre prijema prođu takozvanu „crvenu zonu“ u Institutu, zbog rigorozne kontrole u sprečavanju 

„unošenja“ virusa i zaštite ležećih pulmoloških, onkoloških i kardiovaskularnih bolesnika. Kontrolni 

pregledi se svakodnevno obavljaju u Dispanzeru za plućne bolesti gde rade specijalista pulmologije,  

pulmolog–onkolog u onkološkoj komisiji i grudni hirurg. Svi lekari su dostupni pacijentima i u 

razgovorima  kontrolišu stanje pacijenta, daju savet o korekciji terapije, terminu kontrolnih pregleda i 



 
 

svemu  ostalom što je potrebno – kazao je direktor Instituta za plućne bolesti Vojvodine profesor dr Ilija 

Andrijević. 

Kada je reč o operacijama, u ovom Institutu se odvijaju hitne operacije i operacije za hitna stanja u 

pulmološkoj onkologiji, kao što su evakuacije masivnih pleuralnih izliva, pleurodeza i nema listu čekanja 

za operaciju bolesnika sa karcinomom pluća. 

- U Institutu za onkologiju Vojvodine u Sremskoj Kamenici od 20. marta urađeno je 1.196 hemioterapija, 

dato je 6.106 zračnih terapija za 543 pacijenta, urađeno je 149 operacija, bilo je 2.178 ambulantnih 

pregleda, na onkološkim komisijama je bilo 1.159 ljudi, urađeno je 389 snimaka magnetnom 

rezonancom, 95 PET sken snimanja, 114 scintigrafskih pregleda, 12 terapija radioaktivnim jodom, 464 CT 

pregleda, 95 mamografija i 57 hirurških intervencija u dnevnoj bolnici. To su pokazatelji rada i ponosan 

sam na zdravstveni sistem Vojvodine i zdravstvene radnike, na naše epidemiologe, infektologe, 

anesteziologe, pulomologe, anestetičare, medicinske sestre, hirurge, onkologe – kazao je dr Gojković. 

Ogroman broj pregleda se obavlja i veliki broj usluga se pruža svim građanima Vojvodine. Samo u 

periodu od 1. do 17. aprila, u primarnoj zdravstvenoj zaštiti za 17 dana pruženo je 292,141 usluga 

nekovid pacijentima (profesor dr Zoran Gojković) 

„Dnevnik“  je nedavno pisao i o stanju u sva tri kamenička instituta, u kojima se i dalje rade svi hitni 

slučajevi. U trenutku kada smo pisali o tome, u Institutu za kardiovaskularne bolesti zbrinjavali su sve 

hitne slučajeve kao što su akutni infarkti miokarda, teška srčana popuštanja, poremećaji ritma i 

sprovođenja koji zahtevaju hitnu ugradnju električnog stimulatora srca ili defibrilatora, zamene baterija i 

disekcije aorte, a svi ostali pacijenti se upućuju na kućno lečenje. Direktor Instituta profesor dr 

Aleksandar Reyek nam je tada rekao da zbrinjava životno ugrožene kardiovaskularne bolesnike, kod 

kojih su često prisutna i prateća oboljenja, kao što su šećerna bolest, bubrežne i respiratorne 

insuficijencije, raniji neurološki događaji i druge bolesti. 

- Hitna stanja koja se zbrinjavaju su akutni infarkti miokarda, teška srčana popuštanja, poremećaji ritma i 

sprovođenja koji zahtevaju hitnu ugradnju električnog stimulatora srca ili defibrilatora, zamene baterija, 

disekcije aorte i druga hitna stanja. Takođe, sprovodi se i svakodnevna kontrola zaposlenih pri dolasku 

na posao, u smislu postojanja simptoma infekcije i povišene telesne temperature, te se u slučaju potrebe 

upućuju pod dalji epidemiološki nadzor – kazao je tada dr Reyek 

Da se zračenje u Institutu za onkologiju Vojvodine odvija bez zastoja, potvrdio nam je tada i direktor 

ovog Instituta profesor dr Zoran Radovanović. 

- Zračenje se obavlja bez zastoja na pet aparata u dve smene i dnevno se ozrači između 195 i 205 

pacijenata. Oko 60 su hospitalizovani pacijenti a oko 140 dolazi ambulantno. Pored toga dnevno oko 60 

pacijenata primi hemioterapiju u dnevnoj bolnici ili kroz višednevne protokole u bolnici – kazao je tada 

dr Radovanović. 

Kada je reč o operacijama, dr Radovanović je objasnio da se one obavljaju u skladu sa epidemiološkom 

situacijom i ne operišu se pacijenti koji imaju dobroćudna oboljenja, dok se pacijenti sa karcinomima 



 
 

operišu. Pored toga dijagnostičke pretrage kao što su MR, CT i PET skener rade se tako što se pozivaju 

pacijenti po prioritetu i stepenu hitnosti dijagnostike, a onkološke komisije se obavljaju uglavnom 

subotom i nedeljom kako bi se smanjile gužve koje postoje radnm danom. Svi redovni kontrolni pregledi 

su otkazani, ali se obavljaju pregledi hitnih stanja i onkoloških pacijenata kojima je pregled neophodan 

radi zakazivanja operacije, donošenja odluke o terapiji ili dodatnoj dijagnostici. 

U Institutu za plućne bolesti Vojvodine je reorganizovan rad, ali i dalje se u ovoj ustanovi svakodnevno 

zrači 30 pacijenata, a njih 20 dobija hemioterapiju. Hitni slučajevi se i dalje primaju, pa i operišu, a samo 

u jednoj nedelji telefonom i mejlom obave i po 500 razgovora sa pacijentima, kako bi se zbog korona 

virusa izbeglo njihovo dolaženje u bolnicu. 

- Reorganizovane su pojedine službe, kako bismo na adekvatan i najbolji  način odgovorili na 

novonastale izazove. Zbog toga su prijemna služba, grudno hirurška ambulanta i onkološka komisija 

privremeno izmeštene u objekat Instituta u Majevičkoj ulici, odnosno u „Dispanzer za plućne bolesti“. Na 

taj način smo obezebedili redovne kontrole ovim bolesnicima i sprečili njihov dolazak i kontakt sa 

pacijentima koji leže u  Institutu – rekao je tada direktor Instituta za plućne bolesti Vojvodine profesor dr 

Ilija Andrijević. 

I u uslovima  epidemije postoje pacijenti kod kojih je indikovano bolničko lečenje. U skladu sa 

strategijom donetom od strane Sekretarijata za zdravstvo, pored hitnih pulmoloških pacijenata u ovom 

Institutu se hospitalizuju pacijenti sa upalom pluća kod kojih je prethodnim testiranjem isključena kovid -

19 infekcija.    

 

 

 



 
 

Virus korona UŠAO u Dom za stare „Radost“: Ko je ODGOVORAN za širenje zaraze? 

Virusom korona u privatnom Domu za stare „Radost“ u Negotinu zaražena je većina korisnika, ali i deo 

zaposlenih, ukupno njih 48 

NEGOTIN – Virusom korona u privatnom Domu za stare „Radost“ u Negotinu zaražena je većina 

korisnika, ali i deo zaposlenih, ukupno njih 48. Od prvobitnih 30 pozitivnih rezultata, novim testiranjem 

60 osoba u ovom domu zbog sumnje da je “postojala mogućnost da je u transportu došlo do 

kontaminacije uzorkovanih ploča”, pokazalo se da je situacija još ozbiljnija. 

Korona virus je novim testiranjem potvrđen kod 33 korisnika, 13 radnika i oba vojnika, koji su od 30. 

marta angažovani na čuvanju ove ustanove. Za petoro štićenika i četvoro zaposlenih rezultat je 

negativan, dok se očekuje da uskoro budu poznati rezultati i ostala tri uzorka. 

Ko je odgovoran za širenje virusa pokazaće i istraga nadležnih pravosudnih organa koji od subote kada je 

deo rezultata uzorkovanih štićenika i zaposlenih potvrdio 30 slučajeva kovida-19, pomno istražuju sve 

vezano za poslovanje i rad ovog doma od uvođenja vanrednog stanja do danas. 

Kako je potvrdio i Vladimir Veličković, predsednik opštine Negotin i komandant Štaba za vanredne 

situacije, na širenje virusa, pretpostavlja se, najviše je uticao ljudski faktor i nepridržavanje smenskog 

rada od po 15 dana. 

-Oni se nisu pridržavali preporuke Ministarstva za rad, zapošljavanja, boračka i socijalna pitanja da se u 

domu tokom vanrednog stanja rad odvija po principu 15 dana jedna, a 15 druga smena, nego su radnici 

dolazili i odlazili na posao. Zbog toga smo već počeli testiranja porodica, najuže rodbine radnika i širenja 

kruga kontakata sa namerom da ih pronađemo što više i zatvorimo krug – kaže Vladimir Veličković, 

predsednik opštine Negotin. 

Sumnja da se nešto dešava u ovom domu pojavila se 21. aprila kada su se dve radnice javile u kovid 

ambulantu negotinskog Doma zdravlja sa problemima respiratorne infekcije i temperaturom. Kod jedne 

je, saznajemo, snimak pluća pokazao izvesne promene. Tada je pored njih dve testirano još sedam osoba 

iz Doma. Sutradan je Zavod za javno zdravlje "Timok" u Zaječaru testirao 40 korisnika i zaposlenih iz 

doma. Od tih 49 uzoraka, rezultat je u subotu stigao za 32, od kojih je 30 pozitivnih. 

-S obzirom da su prva dva testa ove dve radnice bila negativna posle uzorkovanja, ali sa sumnjivim 

simptomima, traženo je delovanje Zavoda za javno zdravlje “Timok” Zaječar koji su došli i uradili tih 40 

testova. Možda je to bio najveći razlog zbog čega smo želeli da ponovo sve testiramo jer to je zatvoren 

prostor, u kome su mahom nepokretna ili teško pokretna lica i hteli smo da se uverimo – dodao je 

Veličković. 

Tek tada je klupko počelo da se odmotava. Medicinski radnici i epidemiolozi koji su došli da ponove 

uzorkovanja otkrili su da ih iz doma nisu obavestili o tačnom broju korisnika jer je na zadnjem spratu 

boravilo njih desetak, kojima do kontrolnog testiranja, bris na korona virus uopšte nije urađen. Da li su u 

pitanju korisnici na „crno“, čiji boravak nije zvanično prijavljen ili je previd u pitanju trebalo bi da utvrde 

nadležni. 



 
 

U Štabu za vanredne situacije navode da će u narednom periodu biti testirani svi zaposleni i korisnici 

staračkih domova kao i ustanova u kojima borave stariji na teritoriji opštine Negotin. 

ODGOVORNOST 

Zbog uočenih nepravilnosti u radu Domu za stare „Radost“ biće najverovatnije oduzeta dozvola za rad, a 

po ukidanju vanrednog stanja, rekao je Veličković, resorno ministarstvo pokrenuće i krivičnu prijavu. 

- Policija i tužilaštvo su juče počeli da rade svoj deo posla i nakon istrage znaće se tačno šta se dešavalo i 

šta je prouzrokovalo ulaz kovida-19 u taj dom - rekao je na konferenciji za novinare Vladimir Veličković. 

LICENCA 

Dom za stare „Radost“ registrovan je kao privatna ustanova za domski smeštaj ukupno 36 korisnika. 

Jedan je od četiri licenciranih na teritoriji opštine Negotin. 

ZARAŽENI 

U opštini Negotin pored ovih 48 slučajeva, kovid-19 je potvrđen kod još devet osoba od 27 do 80 godina 

starosti i to kod pet žena i četiri muškarca. Jedna osoba je preminula, a jedna je nakon dva kontrolna 

testa puštena kući kao izlečena. 


